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Na jakém soudu jste vykonával/a 
praxi?

Byl Vám přidělen soudem mentor, který se Vám v průběhu praxe věnoval? 
Byl/a jste s ním spokojen/a?

Jak celkově hodnotíte 
praxi u daného soudu? 
(max. 5b.) Co Vám na praxi chybělo? Prostor pro jakékoliv další poznámky/připomínky.

Praha Městský soud v Praze
Naprosto! Pan doktor mi věnoval spoustu času, všechny nejasnosti pečlivě 
vysvětlovat, přitom na mě po dobu praxe pusobil mile a přátelsky. 5 -

Obvodní soud pro Prahu 2 ano 4
Kdybych nebyla sama aktivní, moc bych se toho asi nedozvěděla. Ale celkově jsem s praxí 
spokojená a určitě můžu OSP2 doporučit. OSP2 se zaměřuje dost na agendu státu.

Obvodní soud pro Prahu 3 Ano 3
Nějaká reálná náplň práce a zapojení se do chodu soudu, vše bylo jen koukání, čtení a 
diskutování. Od praxe jsem ale ani víc nečekala, takže mi to ve výsledku nevadilo.

Psala jsem i na další soudy, například z Prahy západ 
mi ani neodpověděli. Naopak komunikaci z P3 
chválím.

Obvodní soud pro Prahu 3 Ano 4

Mnoho, prakticky jsme se nesetkali s kazdodenni agendou, nemeli moznost si neco napsat, 
nezucastnili jsme se mnoho jednani. Na druhou stranu i prednaskova forma byla velmi 
cenny vhled do fungovani soudu a pan soudce byl velmi privetivy a ochotny zodpovedet 
nase dotazy.

Obvodní soud pro Prahu 3 5

Praxe byla velmi flexibilní - jak jsme se domluvili, co 
nás zajímalo, všichni nám vyšli maximálně vstříc, 
posílali nám zajímavá jednání a věnovali se před a po 

Obvodní soud pro Prahu 3 ano 4 Více praktické úkoly
Obvodní soud pro Prahu 3 Ano 4
Obvodní soud pro Prahu 5 Ano 5

Obvodní soud pro Prahu 5 Ano, nad míru 5 Vůbec nic. Všechno na 100 %

Obvodní soud pro Prahu 5 doporučuji. Všichni s kým 
jsem na soudě mluvil byli milí, rádi mi všechno 
ukázali a podobně. Neuděláte chybu

Obvodní soud pro Prahu 6 Velmi spokojena 5 Asi jen, že praxe nebyla delší

Myslím, že by bylo dobré, aby si to studenti 
nemuseli domlouvat sami. Praxi jsem sehnala přes 
známost, nemám možnost nikam dojíždět, protože 
jsem z Prahy

Obvodní soud pro Prahu 6 Ano 5 Asi nic
Byla jsem po 1.ročníku (a nic jsem neuměla) a pan 
soudce byl moc milý a ochotný

Obvodní soud pro Prahu 6 Ano, velmi. Je tam skvělý kolektiv. 5 Nic.

Obvodní soud pro Prahu 7 4 mentor, zadání práce, koordinace
praxe byla vlastně o studování psisu a účastnění se 
jednání, případně diskuze se soudci

Obvodní soud pro Prahu 7 4 Nějaké větší nahlédnutí za oponu fungování soudu. 

Obvodní soud pro Prahu 7 4
Zapojení do chodu soudu. Rozumím, že je to těžké, ale prakticky jsme na soudě jenom 
sledovali jednotlivá řízení a četli spisy. Bylo to zajímavé, ale obohatilo mě to jen trochu.

Obvodní soud pro Prahu 8
Velmi. Paní doktorka byla velmi ochotná. Zodpověděla všechny mé dotazy a 
vzala mě i na jinak neveřejné vazební zasedání. 5 Nic

Obvodní soud pro Prahu 8

S přístupem paní soudkyně jsem byla velmi spokojena. Neustále se nám 
věnovala, zodpovídala ochotně všechny naše otázky a vždy pro nás měla 
připravený program (účast na jednáních, studium spisů). 5

Jediné co mi na praxi chybělo bylo více právního psaní. Psaní tvoří velkou část práce soudce 
a určitě bych si ho ráda více vyzkoušela a dostala zpětnou vazbu od paní soudkyně. Na 
druhou stranu jsem přesvědčená, že kdybych si o nějaké psaní sama řekla, určitě by mi 
paní soudkyně vyšla vstříc.

Obvodní soud pro Prahu 8 
Ano. Spíše ne, moc se mi nevěnovala ale bylo to lepší než měli jiní (Na její 
obranu byla nemocná) 3 Nějaké praktické úkoly. Nahlížela jsem do spisů a chodila na náslechy nic víc. 

Přišlo mi že vedení praxe měli soudci nařízeno od 
paní předsedkyně, a podle toho ten jejich přístup 
občas vypadal. 

Obvodní soud pro Prahu 10
Ano, byla jsem spokojená, paní doktorka mě jak pouštěla na zajímavá jednání, 
tak mě i nechávala psát. 5 Upřímně mě nic nenapadá

Nemám asi žádné, jen, že tato praxe resp možnost 
mít tuto praxi je mi přijde jako naprosto skvělá 
možnost a pro studenta práv velmi přínosné, takže 
děkuji.

Středočeský kraj Okresní soud Beroun Ano 5

Okresní soud Mělník Ano 5 Já byla naprosto spokojená :)

Praxe se skládala z každodenních návštěv vybraných 
soudních jednání, četbou soudních spisů v knihovně 
nebo rozhovory se soudkyněmi, které za námi do 
knihovny docházely, aby nám něco ukázaly.

Okresní soud Praha - východ

Ano, pan soudce byl velice milý, ochotný odpovědět na jakékoli otázky. Byl 
proaktivní a zajímal se o to, jakou zkušenost z praxe bych chtěla mít a vymýšlel 
zajímavé úlohy, díky kterým jsem se mohla naučit více o fungování soudnictví i 
tohoto konkrétního soudu. 5

Okresní soud Praha-východ

Praxe byla vynikající, celou dobu se mi věnoval mentor. Chodil jsem na 
jednání, studoval spisy a několikrát jsem si zkusil napsat rozsudek a trestní 
příkaz. Celkově byl soud velmi přístupný a přátelský. Potkal jsem tam hodně 
kolegů z fakulty a všichni sdílíme dobrou zkušenost. 5 Nic

Okresní soud Praha-východ Ano nadměrně 5 Příležitost poznat více budovu soudu

Okresní soud Praha-západ 5
Nic zásadního. Jen mi přišlo nešikovné, že soud mi neposkytl přístup k internetu, takže 
jsem musela být připojená na mých datech.

Okresní soud Praha-západ 5 Zadávání nějakých úkolů k zpracování. 

Praxe spočívala v pročítání spisů a docházky na 
soudní jednání. Atmosféra byla velmi milá, dobré 
prostředí. Uvítala bych zadávání nějakých 
praktických věci ke zpracování, na druhou stranu, 
když tam člověk chodí pouze 2 týdny, je asi těžké ho 
takto začlenit. 

Okresní soud Praha-západ Velmi jsem si cenil pomoci s praxí a také odpovědí na mé dotazy 5 mrzí mě, že nejsou letní praxe i na jiných institucích... například na státním zastupitelství

Okresní soud Příbram Ano, po jednání mi vše vždycky vysvětlila. 4
Možná přidělení vyloženě nějakého mentora mimo paní soudkyni, který by se mi mohl 
věnovat i v mezičase, kdy byla paní soudkyně vytížená.

Okresní soud v Berouně Ano, naprosto. 5
Praxe je koncipována velmi volně. Student drtivou většinu času chodí na jednání. Aktivní 
úcast ve smyslu psaní rozsudků se nekoná.

Okresní soud v Kolíně
Byla jsem moc spokojená, každý den se nám věnoval, vyjednal nám zajímavé 
soudní jednání, zadával úkoly, vše vysvětloval. 5 Vše bylo v pořádku.

Okresní soud v KOlíně. Velmi. 5 Asi nic.
Okresní soud v Mělníku Velmi spokojen s přístupem všech soudců, velice rodinná atmosféra 5 Mělník jede

Okresní soud v Nymburce 3
Možná trochu víc "praxe". Velkou část času jsem trávila tím, že jsem poslouchala na 
soudních jednáních.

Okresní soud v Nymburce 4
Možná více osobnější přístup - přidělení nějakého mentora apod. Ale domnívám se, že u 
nás to bylo zapřičiněno tím, že jsme praxi vykonávali ve skupince asi 7 studentů.

OS Mělník

Skvělá soudkyně i člověk, když měla čas, tak nebylo na co si stěžovat, ale měla i 
spoustu jiné práce i proto, že je zároveň předsedkyní, takže až tolik jsme ji 
nevídali. 4

Praxe byla dobrá, jen nás tam bylo až moc najednou a tím kvalita klesla protože nebyl 
prostor na nějaký individuálnější přístup. Ale jinak všichni ochotní a milí. 

OS Praha-Východ
Ano, byla velice vstřícná a ochotná. Ovšem většinu času jsem rotoval i mezi 
zbytkem trestního úseku, kde o všech mohu říct to samé. 5

Víceméně nic - možná o něco více zpracování vlastních úkolů, i když i takto jsem dostal k 
vypracování trestní příkaz a usnesení o podmínečném zastavení trestního stíhání. Býval 
bych uvítal i komplexnější sledování průběhu jednotlivých trestních případů, ovšem to 
bohužel nebylo možné vzhledem k omezenému období, které jsem na praxi strávil - v mém 
případě se jednalo o dva po sobě následující týdny.

Pokud bude složení trestního úseku stejné, jako 
jsem měl já, tj. soudkyně Lamrová, Drábková, 
Fremrová a Kantorová, mohu praxi na OS Praha-
Východ vřele doporučit. Je zde velká ochota 
studenta zapojit do jednotlivých případů a paní 
soudkyně vždy rády prodiskutují svůj postup při 
posuzování a rozhodování o trestních věcech.

OS v Nymburce
Každý den praxe se nám věnoval někdo ze soudců, ale mentora, jako takového 
jsem neměla 5

Možnost vyzkoušet si psaní některých písemností (právní psaní), ale někteří kolegové 
možnost měli

Praxi zde určitě velmi doporučuji, velice široká 
agenda a velmi přátelský přístup

Královéhradecký kraj Okresní soud Náchod Byli vstřícní. 4 Větší proniknutí do chodu soudu.
Okresní soud v Hradci Králové Ano 4 Více soudních jednání

Okresní soud v Hradci Králové 

Ano, paní doktorka byla velmi vstřícná a milá. Diskutovala s námi o všem, co 
nás zajímalo. I přesto, že byl na soudě "prázdninový režim" se snažila zajistit 
zajímavou náplň praxe. 4

Zpětně bych asi ocenila, kdyby s námi soudci mohli projít více detailněji postup jejich práce 
z praktického hlediska. Jak si práci organizují, jak postupují se spisy atd.

Praxe na soudě je za mě jeden z nejlepších zážitků z 
fakulty a jsem vděčná, že jsem měla tu možnost se jí 
zúčastnit. Jediné, co bych ocenila, je širší termín pro 
načasování praxí, např. zahrnout i červen a září. 
Každý nám na soudě řekl, že ho to mrzí, ale že se 
tam toho během prázdnin moc neděje a spousta lidí 
čerpá dovolenou, a tak nebylo možné z praxe dostat 
100%. 

Okresní soud v Hradci Králové Ano, maximálně. 5 Možná bych upřednostnil více úkolů, které by se týkaly právního psaní.

Okresní soud v Rychnově nad 
Kněžnou Ano, byl jsem moc rád za to, jak se nás soudci ujali 5

Chybělo mi více zadaných úkolů od soudců, které by měly za cíl na nás převést část práce 
soudce.

Celkově jsem byl moc s praxí na OS v Rychnově 
spokojený. Přístup všech soudců k nám byl velice 
vřelý a mohu tento soud jen a jen doporučit. Jediná 
nevýhoda soudu je jeho velikost z čehož vyplývá, že 
tam přes letní prázdniny není moc zajímavých kauz.

Pardubický kraj Okresní soud Pardubice Ano, velmi 5

Zkusit si administrativní činnost (sepisování dokumentu) společně se soudním 
úředníkem/asistentem soudce, ale rozumím, že po prvním ročníku nemám takové znalosti, 
abych mohl takovou činnost dělat 

Okresní soud v Pardubicích Ano, byla jsem velmi spokojená. 5

Neměla jsem tolik možnost aktivně zpracovávat nějaké úkoly (např. zkusit si napsat 
rozhodnutí apod.), což je však k vytížení soudců pochopitelné a i tak si myslím, že cíle praxe 
byly naplněny a dokázala jsem si vytvořit ucelenou představu o tom, co profese soudce 
obnáší.

Okresní soud v Pardubicích bych pro absolvování 
praxe jednoznačně doporučila.

Jihočeský kraj Krajský soud v Č. Budějovicích 4
vyšší míra zapojení do činnosti soudu (příprava dokumentu - něco si samostatně 
vyzkoušet)

pobočka v Liberci ano 5

Plzeňský kraj Okresní soud Plzeň-jih
Ano, byl ochotný cokoli vysvětlit. Jeho přístup přispěl ke kladnému dojmu z 
celé praxe. 3

Praxi na tomto soudě bych doporučila spíše staršímu studentovi. Osobně jsem předmět 
absolvovala předmět v létě po prvním ročníku. 
Měla jsem dojem, že se staršími studenty zde mají více zkušeností a ví,jak konkrétně k praxi 
přistupovat. 

Hlavní náplní mé praxe byla návštěva soudních 
jednání. Určitě to považuji za obohacující, ale na 
soudní jednání jsem se chodila dívat už v předmětu 
Úvod do účasti na soudních jednáních. Tudíž náplň 
byla podobná. Musím ale vyzdvihnout, že u letní 
praxe bylo více prostoru pro konzultaci případných 
nejasností ohledně průběhu jednání.

Okresní soud v Sokolově 3 Intenzivnější zapojení, připravený program ze strany soudu

Praxe spočívala spíše v mé aktivitě, nikdo ze soudu 
se mi příliš nevěnoval a na vše, co bych chtěla vědět 
/ zkusit si jsem se musela ptát. 

Okresní soud v Tachově

ano, obě soudkyně byly moc milé a vysvětlily vše, s čím jsme si případně 
nevěděli rady, zároveň nám dávaly na nahlížení i spisy, které byly z určitého 
důvodu zajímavé, po jednáních jsme s nimi mohli probírat to, co jsme viděli 5

Okresní soud v Tachově 100%, jedna z nejpřínosnějších zkušeností za dosavadní studium 5 nemám žádné výhrady

Ústecký kraj Okresní soud v Lounech 5 Nic zásadního. 
Okresní soud v Mostě 100% 5 vůbec nic

Okresní soud v Mostě
Ano, paní soudkyně mi předem domluvila schůzky s jinými soudci a 
zaměstnanci soudu. Dala mi návrh mého programu, poté jsem si již vybíral 5 zajímavější jednání, o prázdninách je na soudu poměrně klidno

Okresní soud v Ústí nad Labem 3 Zejména právě mentor, který by se mi věnoval.
Soud praxi povolí, ale v podstatě proběhne formou 
náslechů jednání.

Okresní soud v Ústí nad Labem 3
Ten konkretni mentor, kdo by se mi venoval v prodlevach mezi jednanimi a vysvetlil veci 
systematicteji - zejm. co se tyce fungovani soudu, pohybu spisu po soude atd.

Zkusenost to ale byla cenna, doporucuji kazdemu 
studentovi PF.

Moravskoslezský kraj Okresní soud v Přerově Ano. Byla ve všem naprosto úžasná. Strašně mě praxe bavila. 5 Nic.

Všechny publikované odpovědi jsou subjektivním názorem absolventů Letní právní praxe na soudech, kteří vyplnili dotazník ke sdílení zkušeností z praxe!


